

Title (en)

Retaining device for an exchangeable last receiving a shoe to be repaired.

Title (de)

Haltevorrichtung für einen auswechselbaren Leisten zum Halten eines Schuhes während der Reparatur.

Title (fr)

Dispositif de retenue pour une forme interchangeable destinée à recevoir une chaussure en vue de sa réparation.

Publication

EP 0276586 A2 19880803 (FR)

Application

EP 87401072 A 19870513

Priority

ES 8700426 U 19870130

Abstract (en)

The device comprises a vertical tube 1 intended to receive the stem of a last to be immobilised. This tube encloses a horizontal disc (6), intended to support the stem of this last, and this tube has vertical slots (8) enabling it to contract. Moreover, a cylindrical gripping ring (10) is arranged around this tube, this ring having a conical ramp (11) on the inside which complements another conical ramp (9) provided on the periphery of the tube (1) at its upper end. In point of fact, this ring is connected, via pulling strips (13), to the pivoting manoeuvring handles (15) of an actuating device permitting control of the sliding of the ring (10) on the tube (1) and, consequently, gripping of this tube on the stem (5) of the last to be immobilised. This device may be used to support and immobilise a last acting as a support for a shoe during repair. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le présent dispositif comporte un tube vertical 1 destiné à recevoir la tige d'une forme à immobiliser. Ce tube renferme un disque horizontal (6) destiné à supporter la tige de cette forme et ce tube présente des fentes verticales (8) permettant sa contraction. Par ailleurs une bague cylindrique (10) de serrage est disposée autour de ce tube, cette bague présentant intérieurement une rampe conique (11) complémentaire à une autre rampe conique (9) prévue sur la périphérie du tube (1) à son extrémité supérieure. Or cette bague est reliée, par des bandes (13) de traction, à des poignées pivotantes (15) de manœuvre d'un dispositif d'actionnement permettant de commander le coulisement de la bague (10) sur le tube (1), et par suite le serrage de ce tube sur la tige (5) de la forme à immobiliser. Ce dispositif peut être utilisé pour supporter et immobiliser, pendant la réparation d'une chaussure, une forme servant de support à celle-ci.

IPC 1-7

A43D 5/02

IPC 8 full level

A43D 5/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A43D 5/02 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0276586 A2 19880803; EP 0276586 A3 19890712; EP 0276586 B1 19911211; DE 3775204 D1 19920123; ES 1001576 U 19880501;
ES 1001576 Y 19890101

DOCDB simple family (application)

EP 87401072 A 19870513; DE 3775204 T 19870513; ES 8700426 U 19870130